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Abstract (en)
[origin: US4744542A] The invention relates to a hydraulic control apparatus comprising a hydraulically adjustable throttle opening between an inlet
passage and an outlet passage, a three-way pilot valve connected to an external actuator and having its inlet connected to a control pressure inlet
passage, its control outlet being connected to the throttle valve in such a manner that the throttle valve element thereof is adapted to be biased
in opposition to the pressure in the outlet passage and to the force of a spring. Known control apparatus require the employ of a displacement
sensor for sensing the position or displacement of the throttle valve element and for correspondingly acting on the actuator to thereby vary the
actuating force thereof for maintaining the opening degree of the throttle opening. This construction involves considerable complications. It is
also disadvantageous that the pilot valve is subjected to the full operating pressure, requiring it to be of a highly accurate and therefor expensive
construction. According to the invention the second outlet of the three-way pilot valve is connected to the outlet passage, and the valve element of
the pilot valve is subjected to the pressure at the control outlet in opposition to the actuating force and to the pressure at the second outlet, and the
inlet pressure supplied to the pilot valve is higher than the outlet pressure at least by the maximum possible pressure difference over the pilot valve.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine hydraulische Steuervorrichtung mit einer hydraulisch verstellbaren Blendenöffnung zwischen einer Zulauf- und
einer Ablaufleitung (4, 5), mit einem mit einem externen Stellglied verbundenen Dreiwege-Vorsteuerventil (20), das eingangsseitig an eine
Zulaufsteuerdruckleitung (16) und mit seinem Steueranschluß so an die Blende (1) angeschlossen ist, daß deren Blendenelement entgegen dem
Druck in der Ablaufleitung (5) und der Kraft einer Feder (9) beaufschlagbar ist. Bei bekannten Steuervorrichtungen ist für die Positionsmeldung
des Blendenlementes ein Wegaufnehmer erforderlich, der das Stellglied ansteuert, damit dieses zum Halten der Blendenöffnungsgröße die
Stellkraft verändert. Dies bedarf eines großen Aufwandes. Nachteilig ist auch, daß das Vorsteuerventil den vollen Arbeitsdruck aufzunehmen hat
und präzis und teuer ausgebildet sein muß. Erfindungsgemäß wird vorgesehen, daß der zweite Ausgang des Dreiwege-Vorsteuerventils (20)
mit der Ablaufleitung (5) verbunden ist, daß das Ventilelement des Vorsteuerventils (20) gegen die Stellkraft vom Druck im Steueranschluß und
entgegengesetzt vom Druck im zweiten Ausgang beaufschlagt wird, und daß der Zulaufdruck zum Vorsteuerventil um mindestens die maximal
mögliche Druckdifferenz des Vorsteuerventils größer ist als der Ablaufdruck.
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